
Referat til bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 11.01.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, 
Henning Olsen, Tommy Lauth, Henrik 
Hansen, Tina Sandager. 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:  Vivi Bertelsen og Michael Helsinghoff 
Særlige indbudte:  

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1. Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 

2. Kunstbane  Priser, 
projekter, 
næste træk 
 

Peter 
Ditlevsen  
 

 3 tilbud modtaget på ny kunstbane. 
1) på alm. bane 5,5 mio, 
2) 8+11 mands til 7,5 mio 
3) 8 + 11 mands men større end 2) 8,5 mio 
bygges helt fra bunden. 
Alle er incl. alt lys, hegn, mål ol. 
Iflg. kommunens økonomiudvalg er 
Toksværd de første til de 1,5 mio kr., der er 
afsat. 
Vi bør overveje om vi skulle ansætte en 
person til søgning af fonde? 
Hvad er det vi vil? Hvad er det faktiske 
behov, kan vi undgå at skulle træne alle 
andre steder. 
Hvordan griber vi det an? 
Peter kontakter Steen Saltofte for søgning 
af fonde for at komme i gang. 
 

3. Træner 
godtgørelser 
 
 

Har alle trænere 
som burde have 
en aftale fået 
det? 
 

  Der er styr på alle. 
Hold skema er opdateret, som skal sendes 
ud til alle hold, disse skal sendes retur til 
sekretær-mail (Henning opretter denne 
mail) 
Henning skal herefter opdatere KlubOffice 
om, hvem vi har som trænere ol. ud fra de 
returnerede skemaer. 
Møde med alle trænere om bl.a. skema. 
Alle årgangsansvarlige har fået gavekort. 
Alle trænere på pigesiden er afregnet, 
enkelte mangler på drengesiden. 
Trænere på kontrakt bør ikke anmode om 
betaling, men dette skal ske automatisk 
med oplyst kto.nr. 
 

4.  Medlemstop 
 
 

Længde, 
dispensationer, 
prøvetræning 
 

  Hvad gør vi? Hvordan styrer vi det? 
Medlemstop, pga. manglende kunstbane 
og delvist trænere (kapacitet og 
ressourcer). 
8/2-23 møde med formændene fra andre 
klubber, for at høre hvordan det står til hos 
dem. 
 
 



2/2-23 kl. 19-20 indkaldes til møde med 
trænere/årgangsansvarlige, hvor vi 
fortæller, hvad der kan tilbydes (antal 
medlemmer/bane/træninger). 
Forventer at åbne for evt. nye medlemmer 
i foråret. Men afhænger af den enkelte 
årgang. Nye medlemmer skal kontakte 
årgangsansvarlig. 
Tommy holder øje med medlemsantallet. 
 

5. Årshjul 
 
 

   Der ligger allerede et dokument i 
KlubOffice, som vi kan tage udgangspunkt 
i. TSC får udarbejdet det færdigt. Skal være 
færdigt inden møde med de 
årgangsansvarlige. Sendes til bestyrelse for 
godkendelse. 
 

6. Økonomi 
 

 Tommy Lauth 
 

 Bogføring for 2022 forventes færdigt inden 
for de næste uger. 
Budget holder. 
Økonomien er fornuftig. 
 

7 Kiosk 
 

 Peter på vegne 
af Vivi 

 Vivi har aftalt med Lisbeth, at hun går med 
ind i arbejdet omkring kiosken. De vil i 
samarbejde få madvognen til at holde 
mere åbent og prøve at finde flere frivillige 
til at hjælpe. 
Der er bestilt anlægsgartner til lægning af 
fliser på terrassen. 

8. Nyt fra formanden 
 

 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Info. omkring kunst, bl.a holdt møde med 
HIC. 
Anlægsgartneren skal lægge fliser ved 
container, hul i vejen, og sted til vogn. 
Pt. kun købt én vogn til bolde på prøve. 
Der købes nyt køleskab og fryser. 
Klubhus/kiosk skal gøres færdig. 
TV med stativ ol. Pris 6.000,- 
Tavle er hængt op i klublokale/taktikrum. 
Der skal kigges på lys i klublokale, så det 
bliver mere optimalt (Henrik finder en 
løsning) 
Der skal lås/nøgleboks på boldrum igen, da 
der altid mangler noget/noget i stykker – 
Peter sørger for dette. 
 

10. Diverse 
 
 

   Dokumenter fra bestyrelsen bør gemmes i 
KlubOffice, så tilsigtede personer har 
adgang til disse. 
Skal der laves et KampKlar kursus? 
Skal der laves et event for alle frivillige, evt. 
med øl eller vinsmagning, grilling af pølser? 
 

11.  
 
 

    

     Næste møde 6/2-23 kl. 18.30- lokale er 
booket 



      

 


